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Protokół Nr 10/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 9 października 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Informacja na temat ściągalności podatków za 9 miesięcy 2020 r. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard za 

I półrocze 2020 r. 
4. Wnioski do budżetu Miasta na rok 2021. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia.                                          
      
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1200 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-3  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Sekretarz Miasta przestawił aktualną sytuację finansową Miasta Białogard oraz 
potrzebę zwiększenia dochodów bieżących.  

Następnie Skarbnik Miasta przedstawiła informację na temat ściągalności podatków za 
9 miesięcy 2020 r. Było sporo wniosków o odroczenie płatności. Jednak problemem są 
podatnicy, którzy nie płacą latami. 

Zastępca Burmistrza przedstawiła podjęte działania, które przyniosą oszczędności 
finansowe (CUW, Biblioteka w obiekcie Miasta itp.) i zostaną przeznaczone  między innymi na 
planowane podwyżki dla nauczycieli w kwocie 600 tys. zł. Zastępca Burmistrza poinformowała 
także o wzroście cen za odbiór odpadów wielkogabarytowych. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 3  

Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard za I półrocze 2020 r. przedstawiła 
Skarbnik Miasta Iwona Kubiak. 

 
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała   p o z y t y w n i e   sprawozdanie z wykonania budżetu 

Miasta Białogard za I półrocze 2020 r., głosując: za-4 (jednogłośnie). 
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 Ad 4  

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja analizując potrzeby finansowe Miasta na rok 2021 
przegłosowała do Burmistrza Białogardu wniosek w sprawie przygotowania projektów 
okołobudżetowych, stanowiący załącznik do protokołu. Ponadto Komisja wnioskowała 
o ujęcie w projekcie budżetu Miasta na 2021 rok zapisów i środków dot. inicjatywy 
obywatelskiej, ogródków działkowych, budowy kolumbarium oraz utrzymania schroniska 
miejskiego, które realizuje zadania samorządu. 

 
Na tym zakończono w/w punkt. 

Ad 5 
W sprawach różnych radni poruszyli sprawę potrzeby naprawy ścieżki Poetów oraz 

zabezpieczenia ścieżki przed wjazdem kładów. Radni zapoznali się także z realizacją zaleceń 
dotyczących budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej. 

 
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1345 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

          Przewodniczący Komisji 

                 /-/ Paweł Szyszlak 


